
W dniu 28 stycznia 2021 r. o godz. 9.00, w trybie zdalnym odbyła się XXIX Sesja 

Rady Gminy Suszec, którą otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta. 

Na wstępie poinformował, że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Przewodniczący Rady sprawdził łączność zdalną z każdym z radnych (dźwięk i obraz 

działają bez zarzutu). Obecnych jest 14 radnych. Radny Ireneusz Król oraz Radny Jan Matula 

są nieobecni. Przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady stwierdził iż obrady są prawomocne.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad sesji. 

Poinformował, że w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce „Prace Rady 

Gminy” na 7 dni przed każdą sesją są zamieszczane projekty uchwał Rady Gminy wraz z 

uzasadnieniami.  

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta odczytał porządek obrad.  

Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku.  

Niniejszy protokół został sporządzony w formie odnośników do kolejnych punktów porządku 

obrad. 

 

Ad. 4 

Protokoły z poprzednich sesji w dniu 21 grudnia 2020 r. oraz 30 grudnia 2020 r. Rada Gminy 

przyjęła jednogłośnie 13 głosów „za” w obecności 13 radnych, bez odczytywania.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/216/2020 Rady Gminy Suszec z dnia 

21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Suszec na rok 2021 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Machalica poinformowała, że uchwała zwiększa 

przychody gminy w związku z otrzymanymi środkami z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych w wys. 2 mln zł na budowę przedszkola w Suszcu oraz niewykorzystanymi 

środkami z tytułu opłat i zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Zmniejsza się także 

przychody pochodzące z nadwyżki budżetowej. Zmiany w planowanych wydatkach budżetu 

dotyczą zmniejszenia wydatków majątkowych w dziale Transport i łączność na ośmiu 

zadaniach drogowych, na których przesuwa się termin realizacji. Jednocześnie zwiększa się 

wydatki majątkowe na zadaniu projektowanie i budowa fragmentu ul. Wiosennej oraz 

projektowanie i budowa rowów zbiorczych w Rudziczce w rejonie ulic: Szkolnej 

Woszczyckiej i Pszczyńskiej oraz ul. Potoczek w Mizerowie.  

W dziale Oświata i wychowanie zwiększa się o 500 tyś zł wydatki majątkowe na 

dobudowę sal lekcyjnych w ZSP w Rudziczce. 

W dziale Ochrona zdrowia zwiększa się wydatki bieżące na realizację zajęć 

sportowych dla dzieci i młodzieży ze środków programu przeciwdziałania narkomanii 

i alkoholizmowi.   

Rady Szymon Sekta poprosił o zabranie głosu w dyskusji nad uchwałą oraz wyrażenie 

opinii przez komisje Rady Gminy. 

Andrzej Urbanek Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 5 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXIX/225/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/216/2020 Rady Gminy 

Suszec z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Suszec na rok 2021, 

została podjęta przez Radę Gminy, jednogłośnie przy 13 głosach „za”, w obecności 

13 radnych. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XXVII/215/2020 Rady Gminy Suszec z dnia 

21 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suszec na lata 2021-

2030 

Skarbnik Gminy Katarzyna Machalica poinformowała, że zaszła konieczność 

dokonania niezbędnych korekt w budżecie gminy. Jednym z powodów są opinie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej na temat budżetu gminy a konkretnie możliwości sfinansowania 

deficytu przyjętego w uchwale budżetowej na 2021 r. oraz prawidłowości kwoty długu 

Gminy wynikającej z przyjętych  zobowiązań. Opinie są pozytywne ale RIO zwróciło uwagę 

na zagrożenie  niezachowania relacji  pomiędzy dochodami a wydatkami bieżącymi z powodu 

nawet niewielkich zmian w planie dochodów, wydatków oraz przychodów i rozchodów 

budżetu jak i możliwych wahań w toku jego realizacji (pandemia,, sprawy sądowe i 

ewentualne  zwrotami podatków z JSW). Może to w efekcie wywołać skutek w postaci utraty 

kompetencji do samodzielnego uchwalania budżetu i wieloletniej prognozy finansowej przez 

organy gminy. Innymi słowy grozi gminie zarząd komisaryczny, czego za wszelką cenę 

trzeba uniknąć. Z podanych wyżej powodów dokonuje się niezbędnych korekt w budżecie 

gminy, opisanych w zał nr 3 do projektu uchwały. Pani Skarbnik przytoczyła największe 

zmiany wynikające z zmniejszenia łącznych nakładów finansowych na realizację zadań, 

między innymi na: 

 projektowanie, modernizację i rozbudowę oczyszczalni ścieków w Suszcu o 2 mln zł, 

 budowa zintegrowanego centrum przesiadkowego w  Suszcu o 2,3 mln zł, 

 projektowanie i budowa przedszkola w Suszcu o 1.000 zł 

 budowa sal lekcyjnych w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Rudziczce – nastąpiło 

zwiększenie limitu do 4,5 mln zł, w związku z przygotowaniami do przetargu, 

 przebudowa odcinka bocznego ul. Dolnej w Suszcu zmiana o 40 tyś zł 

 projektowanie i budowa paneli fotowoltaicznych na potrzeby zasilania budynku hali 

sportowej w Suszcu o 300 tyś zł, 

 projektowanie i budowa paneli fotowoltaicznych na potrzeby zasilania oczyszczalni 

ścieków w Suszcu o 800 tyś zł, 

 projektowanie i budowa paneli fotowoltaicznych na potrzeby zasilania budynku Urzędu 

Gminy w Suszcu o 800 tyś zł. 

Łącznie zmiana nakładów finansowych na realizację wszystkich inwestycji w latach 2021 – 

2030 nastąpiła o kwotę 1.741.000 zł. Spowodowało to znaczną poprawę wskaźników – 

współczynników spłaty zobowiązań,  na podstawie których oceniana jest wieloletnia 

prognoza finansowa pod kątem możliwości sfinansowania deficytu. Już od roku 2023 różnica 

pomiędzy wskaźnikiem dopuszczalnym zdecydowanie poprawia się na lepsze. 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Andrzej Urbanek Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  
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Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Do obrad sesji dołączył Radny Jan Matula, obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 6 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXIX/226/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr  XXVII/215/2020 Rady Gminy 

Suszec z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suszec 

na lata 2021-2030, została podjęta przez Radę Gminy, jednogłośnie przy 14 głosach „za”, w 

obecności 14 radnych. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu przez 

Gminę Suszec 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poinformował, że pomoc finansowa w wys. 

133.400 zł jest przeznaczona na dofinansowanie ośrodków opiekujących się osobami 

niepełnosprawnymi. 

Następnie poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji nad uchwałą oraz wyrażenie 

opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Andrzej Urbanek Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 7 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXIX/227/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu przez Gminę Suszec, została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 14 

głosach „za”, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Bielsko – Biała 

 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że pomoc dotyczy dofinansowania do 

utrzymania Izby Wytrzeźwień w celu zapewnienia bezpieczeństwa osobom nietrzeźwym z 

gminy Suszec lub zagrażającym bezpieczeństwu innych osób a także ochronę młodzieży 

przez demoralizującym  wpływem osób nietrzeźwych. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji nad 

uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Andrzej Urbanek Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 8 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie. 
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Uchwała Nr XXIX/228/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Bielsko – 

Biała została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 14 głosach „za”, w obecności 14 

radnych. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Brylantowa w Suszcu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poinformował, że kolejne 10 uchwał dotyczy 

nadania drogom lokalnym statusu dróg gminnych. Skutkować to będzie korzyściami 

społecznymi, ekonomicznymi, gospodarczymi organizacyjnymi i prawnymi. Ułatwi 

pozyskanie  przed mieszkańców pozwoleń na budowę poprzez bezpośredni dostęp 

nieruchomości do drogi publicznej oraz ułatwi procedurę lokalizacji i budowy infrastruktury 

technicznej w drodze. Pozwoli Gminie ubiegać się o dofinansowanie inwestycji drogowych 

ze środków zewnętrznych gdzie w większości wypadków dotacje można  uzyskać jedynie  na 

drogi publiczne. 

Następnie poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji nad uchwałą oraz wyrażenie 

opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 9 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/229/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Brylantowa w Suszcu), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 

14 głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Brzozowa w Suszcu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 10 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  
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Uchwała Nr XXIX/230/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Brzozowa w Suszcu), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 14 

głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Dębowa w Radostowicach) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 11 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/231/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Dębowa w Radostowicach), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, 

przy 14 głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Grobla w Mizerowie) 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 12 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/232/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Grobla w Mizerowie), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 14 

głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Popiełuszki w Radostowicach) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 
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Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 13 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/230/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Popiełuszki w Radostowicach), została podjęta przez Radę Gminy 

jednogłośnie, przy 14 głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Żydka w Radostowicach) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 14 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/234/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Ks. Żydka w Radostowicach), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, 

przy 14 głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Nowa w Suszcu) 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 15 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  
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Uchwała Nr XXIX/235/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Nowa w Suszcu), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 14 

głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Owocowa w Kryrach) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 16 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/236/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Owocowa w Kryrach), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 14 

głosach „za”, w obecności 14 radnych 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Potoczek i Dworska w Mizerowie) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu i 

Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 17 porządku 

obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/237/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Potoczek i Dworska w Mizerowie), została podjęta przez Radę Gminy 

jednogłośnie, przy 13 głosach „za”, w obecności 14 radnych, (Radny Adam Tchorz nie wziął 

udziału w głosowaniu). 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Spokojna w Kryrach) 
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Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 18 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/238/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Spokojna w Kryrach), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 12 

głosach „za”, w obecności 14 radnych, (Radny Jan Spyra oraz Adam Tchorz nie brali udziału 

w głosowaniu). 

 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

(ul. Studzienka w Radostowicach) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji 

nad uchwałą oraz wyrażenie opinii przez komisje Rady Gminy. 

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Zdzisław Dajka Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Ładu 

i Porządku przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Janusz Beer Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 19 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/239/2021 w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu (ul. Studzienka w Radostowicach), została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, 

przy 13 głosach „za”, w obecności 14 radnych. (Radny Jan Spyra nie wziął udziału w 

głosowaniu). 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Rady Gminy Goczałkowice – Zdrój w 

sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym uzdrowiska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sz. Sekta poinformował, że samorząd Goczałkowic 

prosi o podjęcie uchwały popierającej ich starania o uzyskanie rozwiązań osłonowych, które 

pomogą Uzdrowisku w Goczałkowicach – Zdroju przetrwanie okresu pandemii.  

 Następnie poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji nad uchwałą oraz wyrażenie 

opinii przez komisje Rady Gminy. 

Andrzej Urbanek Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta odczytał projekt uchwały z pkt 20 

porządku obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXIX/240/2021 w sprawie poparcia stanowiska Rady Gminy Goczałkowice – 

Zdrój w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym uzdrowiska, została podjęta przez Radę 

Gminy jednogłośnie, przy 13 głosach „za”, w obecności 14 radnych (Radny Jan Spyra nie 

wziął udziału w głosowaniu). 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 

 

 Sekretarz Gminy Roman Szopa wyjaśnił, że uchwała przyjmująca program 

alkoholowy została podjęta w grudniu br. Nadzór Prawny Wojewody Śl. zakwestionował, że 

wykonanie programu może być przekazane tylko jednej jednostce organizacyjnej oraz w 

programie koniecznie muszą znajdować się zapisy dotyczące żywienia dzieci uczestniczących 

w pozalekcyjnych programach opiekuńczo – wychowawczych i socjoterapeutycznych. W 

oparciu o te uwagi przygotowano projekt niniejszej uchwały. Faktycznie Gmina Suszec nie 

prowadzi oraz nie prowadziła żywienia w świetlicach socjoterapeutycznych, bo takowych nie 

posiada i dlatego zapis ten nie znalazł się w uchwale. Jednakże aby uczynić zadość uwagom 

Wojewody uchyla się uchwałę z grudnia 2020 roku i podejmuje nową i zmienionej treści.  

Andrzej Urbanek Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Adam Tchorz Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię pozytywną do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr XXIX/241/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 

została podjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, przy 13 głosach „za”, w obecności 14 

radnych. (Radny Jan Spyra nie wziął udziału w głosowaniu). 

 

 

Ad. 22 

Informacja Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonej kontroli 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Matula odczytał protokół z dnia 25 stycznia 

2021 z kontroli wniosku mieszkańców Sołectwa Suszec dotyczącego prowadzonej 

działalności na działce przy ul. Pszczyńskiej pod kątem zgodności z przepisami prawa.  

Radny Andrzej Urbanek poprosił by poinformować radnych o wynikach 

przeprowadzonej kontroli przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Pszczynie 

w sprawie prowadzonych na przedmiotowej działce robót budowlanych. Radny prosił 

ponadto by powiadomić radnych po wprowadzeniu zmiany organizacji ruchu wprowadzający 

jednoznaczny zakaz wjazdu pojazdów powyżej 5 ton na ulice: Stawową Mokrą i Deszczową. 

Radny Jan Matula stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie by Wójt taką informację 

przekazał radnym.  

Ad. 23 

Interpretacje, zapytania, wnioski i oświadczenia Radnych 

 

Nie zgłoszono. 
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Ad. 24 

Zapytania i zgłoszenia Sołtysów w zakresie spraw dotyczących sołectw i ich mieszkańców 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 25  

Sprawozdanie Wójta ze swojej działalności pomiędzy sesjami, zawierające w szczególności 

informację o realizacji zadań inwestycyjnych, wykonaniu dochodów i wydatków budżetu 

Gminy 

 

Radni otrzymali sprawozdanie na piśmie.  

Radny Andrzej Urbanek. Z zadowoleniem przyjęliśmy informację o zakończeniu 

opracowywania dokumentacji technicznej budynku remizy OSP w Suszcu oraz uzyskaniu 

decyzji o pozwoleniu na budowę. Wyraził nadzieje, że od wiosny ruszą prace budowlane by 

rocznicę 110 – lecia staży pożarnej w Suszcu  mogli strażacy świętować w nowej remizie. 

 

Ad. 26  

Sprawy porządkowe 

 

Radny Andrzej Urbanek poinformował, że Przewodniczący Rady na komisji wspólnej 

wspomniał o sukcesach kolarzy z klubu kolarskiego AVATAR, również na mistrzostwach 

Polski medale zdobyli kolarze z klubu sportowego GKS „Krupiński” a troje z nich wystartuje 

w mistrzostwach świata, które odbywają się w Belgii.  

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Sekta podkreślił, że Rada Gminy popiera sport i zrobi 

wszystko by w sporcie działo si jak najlepiej. Gdy skoczy się pandemia zwycięzcy zostaną 

odpowiednio uhonorowani bo w ostatnich latach przywożą medale prawie z każdych 

zawodów mistrzostw Polski.  

 Jan Matula poinformował, że pojawiła się propozycja by przenieść  tablicę z MZK 

spod kopalni na inne potrzebne miejsce. Koszt przeniesienia  kształtuje się od 15 do 40 tyś zł.  

 

Ad. 27 

Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy Suszec w 

dniu  28 stycznia 2021 r.  
 
Protokołowała 

K. Kuliga                  
 

      Rada Gminy przyjęła powyższy 

                                                                             protokół w dniu 25 lutego 2021 r. 


